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Van:
Verzonden: zondag 24 mei 2020 21:13
Aan:
CC:
Onderwerp: AD: ‘Noodkreet uit slachterijen’ Re: NOS.nl (liveblog): Meer besmettingen in 

slachthuizen, FNV pleit voor werken 'op halve kracht'

Opvolgingsvlag: Opvolgen
Vlagstatus: Voltooid

Ter info: groot artikel van AD waarin COV toch wijst naar MLNV voor regierol en ze wachten nog op reactie om 
voorrang bij testen (wat toch echt bij VWS ligt) en een keurmeester die pleit voor productiebeperking: 

Noodkreet uit slachterijen: ‘Is het nog wel veilig om te gaan werken?’ 

https://www.ad.nl/binnenland/noodkreet-uit-slachterijen-is-het-nog-wel-veilig-om-te-gaan-werken~a1af5e5b/ 

Mvg   

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Op 22 mei 2020 om 22:23 heeft  het volgende geschreven: 

Ter info 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van:   
Datum: 22 mei 2020 om 20:41:15 CEST 
Onderwerp: NOS.nl (liveblog): Meer besmettingen in slachthuizen, FNV pleit voor 
werken 'op halve kracht' 

Meer besmettingen in slachthuizen, FNV pleit 
voor werken 'op halve kracht' 

Volgens FNV-bestuurder John Klijn is het verstandig als slachterijen de 
komende tijd op halve kracht gaan werken. Dan wordt de kans op 
coronabesmettingen kleiner, stelt hij in radioprogramma Nieuws en Co. 

Klijn reageerde op het hoge aantal coronabesmettingen in de 
vleesverwerkende industrie. Begin deze maand raakten 28 medewerkers van 
vleesbedrijf Vion in Scherpenzeel besmet. Deze week bleken zeker 45 
medewerkers van een Vion-slachterij in Groenlo besmet. En vandaag blijkt 
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dat in slachthuizen in Helmond en Boxtel keurmeesters en een dierenarts 
besmet zijn geraakt, zo bericht RTL Nieuws. 

Volgens FNV-bestuurder Klijn werken de anderhalvemeterprotocollen van de 
slachthuizen niet in de praktijk. "De vleessector is een heel arbeidsintensieve 
sector", zegt Klijn over het hoge aantal besmettingen. "Er werken dus veel 
mensen per vierkante meter. Ze komen met honderden tegelijk aan in de 
ochtend. Het eerste fileprobleem ontstaat in de kleedkamers. Daarna staan ze 
weer in de file om hun handen te wassen. Vervolgens moeten ze door de 
hygiënesluis naar de lopende band, waar 30 procent van onze leden zegt niet 
op anderhalve meter van collega's te kunnen werken. Als het pauze is, gaat het 
hele proces rechtsomkeert." 

Werken op halve kracht is volgens Klijn dus een oplossing. En waar geen 
afstand gehouden kan worden, bieden goede beschermingsmiddelen uitkomst. 
"En door in de avond door te gaan met slachten, kunnen bedrijven hun 
productie op peil houden. Want de meeste slachterijen werken met een soort 
dagdienst." 


